

7D5N 江南精华游

(上海迪士尼 / 苏州 / 杭州 / 濮院时尚古镇) ESSENCE OF JIANGNAN

(SHANGHAI DISNEYLAND / SUZHOU / HANGZHOU / PUYUAN ANCIENT TOWN)







West Lake Scenic Area 西湖风景区



行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





第一天 亚庇 ズ 杭州

(机上用餐)

☑ 抵达后入住酒店休息

第二天 杭州 – 上海

(早/午/晚)

- ☑ 南京路步行街
- ☑ 上海外滩
- ☑ 张园石库门
- ☑ 打卡星巴克烘焙工坊
- ☑ 全球唯一LV巨轮"路易号"

第三天 上海

(早/-/-

☑ 上海迪士尼乐园全天游览, 烟花汇演结束后离开

第四天 上海 – 苏州

(早/午/晚)

- ☑ 桃花坞唐寅故居(苏式园林)
- ☑ 网红平江路历史街+仁恒仓街
- ☑ 相门古城墙遗址
- ☑ **金鸡湖风景区** (远观东方之门、外观全球最大水上摩天轮)

第五天 苏州 – 濮院 – 杭州

(早/午/-)

- ☑ 江南水乡天花板濮院时尚古镇
- ☑ 京杭大运河拱宸桥
- ☑ 大兜路历史街

第六天 杭州

(早/午/晚)

- ☑ 龙井茶生态保护区(网红背篓采茶体验)
- ☑ 西湖风景名胜区(金牛出水、西湖天地)
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺
- ☑ 湖滨银泰IN77商圈
- ☑ 送往机场

第七天 杭州 ズ 亚庇

(机上用餐)

✓5早餐/4午餐/3晚餐

风味餐:

风味餐· ★ 苏州:姑苏风味、苏式点心 ★ 杭州:茶香风味、杭帮风味 ★ 上海:本帮风味、沪上风味

★ 濮院:濮院风味

观光景点:

上海

- ◆ **迪士尼乐园** 七大梦幻主题园区:米奇大街、奇想花园、探险岛、宝藏湾、明日世界、梦幻世界、迪士尼·皮克斯玩具总动员,园内的创极速光轮将成为全球迪士尼主题乐园中首创的景点。
- ◆ **张园石库门** 位于上海市静安区南京西路风貌保护区核心位置,张园的保护性改造是优秀历史建筑群落保护和城市更新的一次深度有机融合,让一个古典和现代相交融的张园保持绵延不断的生机活力,重现在世界面前。
- ◆ LV巨轮 "路易号"打卡 其独特的"巨轮"造型在全球独一无二,一经亮相便成为上海街头的焦点。船体红银相间,中间饰有经典的LV花纹和锁扣元素,顶部由一个个巨型行李箱堆叠而成,细节之处尽显品牌特色与创意巧思。到了夜晚,灯光交相辉映,氛围感拉满,让这座"巨轮"在众多楼宇间脱颖而出,成为一道亮丽的风景线。

濮院时尚古镇

◆ 濮院时尚古镇 - 濮院镇有近千年悠久历史,曾以"日出万匹绸"被誉为"嘉禾一巨镇";由驸马濮凤带公主定居建镇于南宋,宋元已具雏形,明清时又加以扩展,是明清时期江南五大名镇之一,为典型的江南水乡古镇。濮院旧称"幽湖""梅泾",地处四季分明、水乡泽国的嘉禾之乡;历史上经济繁盛,是"天下第一绸"故里。

苏州

◆ 金鸡糊 - 属太湖支流,有进、出水□10余条,北纳娄江之水,西受相门塘、葑门塘来水,出水主要通过斜塘河泻入吴淞江,故属吴淞江水系。2012年7月2日,金鸡湖被国家旅游局评为国家AAAAA级旅游景区,成为了全国唯一的具有商务旅游特质的同级别景区。

杭州

◆ 西湖风景区 - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外,是中国著名的旅游胜地,也被誉为人间天堂。2011年6月24日"中国杭州西湖文化景观"正式被列入《世界遗产名录》。



酒店住宿(5晚)

✓ 杭州空港假日酒店或同级 x2晚 ✓ 上海格集曼酒店或同级 x2晚 ✓ 苏州温德姆花园酒店或同级 x1晚

自费项目: 1. 杭州宋城景区+杭州宋城千古情大秀 300元/人 2. 上海黄浦江游船 200元/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

KOTA KINABALU 🛪 HANGZHOU

☑ Arrived Hangzhou Airport and transfer to Hotel

HANGZHOU - SHANGHAI

- ✓ Naniing Road Pedestrian Street
- ☑ The Bund
- ☑ Zhangyuan Shikumen Historical District
- ☑ "The Louis Ship"

SHANGHAI

☑ Full-day visit to Disneyland, leaving after the firework show

D4 SHANGHAI - SUZHOU

(B/L/D)

- ☑ The Former Residence of Tang Yin
- ☑ Pingjiang Road Historic Culture Quarters & Urban Art Project
- ☑ Xiangmen Ancient City Wall
- ☑ Jinji Lake Scenic Area

SUZHOU - HANGZHOU

- ☑ Jiangnan Puyuan Fashion Ancient Town
- ☑ Gongchen Bridge
- ☑ Dadou Road Historic Street

HANGZHOU D6

- ☑ Longjing Tea Ecological Reserve (Tea picking experience)
- ✓ Orioles Singing in the Willows - Imperial Garden
- ☑ Hubin Yintai in77 Shopping District
- ☑ Transfer to the airport for departure

HANGZHOU ₹ KOTA KINABALU

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- Shanghai Disneyland Seven fantasy themed lands: Mickey Avenue, Garden of Imagination, Adventure Island, Treasure Cove, Tomorrowland, Dreamland, Disney Pixar Toy Story.
- Zhangyuan Shikumen District Located in the heart of Jing'an District's Nanjing West Road Historical Preservation Zone, Zhangyuan is a model of urban renewal that blends heritage architecture with modern vitality. This area breathes new life into classical Shanghai-style Shikumen residences, making it a cultural and visual highlight in the city.
- The Louis Ship A one-of-a-kind giant LV-themed cruise ship structure, this installation instantly became a viral landmark in Shanghai. The red-and-silver hull features signature LV monogram patterns and lock motifs, while the top deck is built from oversized travel trunks, embodying the brand's iconic design. Illuminated at night, it creates a dramatic and photogenic scene amidst Shanghai's urban skyline.

PUYUAN FASHION ANCIENT TOWN

Puyuan Fashion Ancient Town - With a history spanning nearly a thousand years, Puyuan was once praised as "Jiaxing's largest silk town," famous for its production of high-quality silk, earning the title "Hometown of China's Finest Silk." The town was originally established during the Southern Song Dynasty by Prince Consort Pu Feng and a princess. Known historically as "Youhu" and "Meijing," it retains the distinctive charm of a Jiangnan water town. Today, it combines ancient architectural beauty with modern fashion elements, making it a unique blend of tradition and trend.

SUZHOU

Jinji Lake - a tributary of Taihu Lake and part of the Wusong River system, features multiple inlets and outlets connecting to surrounding rivers and canals. In 2012, it was named a National 5A Tourist Attraction, making it the only site in China at this level that combines business and leisure tourism.

HANGZHOU/

West Lake Scenic Area - The beautiful scenery of lakes and mountains and numerous scenic spots and historic sites are well-known both at home and abroad. It is a famous tourist attraction in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, "China Hangzhou West Lake Cultural Landscape" was officially included in the "World Heritage List".



✓ 5 Breakfast / 4 Lunches / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Suzhou: Gusu Cuisine, Suzhou-style Pastries
- ★ Hangzhou: Tea-infused Flavors, Hangzhou Cuisine
- ★ Shanghai: Benbang Cuisine, Local Shanghai-style Flavors
- ★ Puyuan: Puyuan-style Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Holiday Inn Hangzhou Airport Zone by IHG or similar
- x 2 Nights x 2 Nights
- ✓ Gmile Hotel (Shanghai Pudong Airport) or similar
- x 1 Night
- ✓ Wyndham Garden Suzhou or similar

Optional Tour: 1.Hangzhou Songcheng scenic area + Eternal Love Show: RMB 300/ Pax 2.Huangpu River Cruise To Enjoy The Night View: RMB 200/ Pax

General Information

・上海 SHANGHAI・

货币 Currency	中国元 – CNY 人民币 – RMB Chinese Yuan – CNY Renminbi – RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.30 10 CNY = MYR 6.30 "以当天厂率为准" "Subject to currency of the day"	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage	电压 – 220伏特 Voltage – 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China – No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	春季 Spring 夏季 Summer 秋季 Autumn 冬季 Winter 3月 - 5月 6月 - 8月 9月 - 11月 12月 - 2月 Mar to May Jun to Aug Sep to Nov Dec to Feb 15℃ ~ 25℃ 25℃ ~ 35℃ 18℃ ~ 28℃ 10℃ ~ 18℃ *以当天气候告为准**Subject to weather of the day*		
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737–800		
出发日期:		航班行程:	
Departure Date: 团费: Tour Fare:		Flight: 机场税及燃油附加费: Airport Tax & Fuel Surcharge:	
小费: Tipping:		旅行社代收费: Agent Collection Fee:	
签证: Visa:		旅行保险: Travel Insurance:	
		总数: TOTAL:	
	GD Partner:		



GD Partner: